
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1627
Ministeren bedes oplyse, hvor mange tilfælde siden 2011, hvor der efter ret-
tens opfattelse ikke burde have været iværksat en aflytning uden retskendelse
efter retsplejelovens § 783, stk. 4. Der henvises til, at Justitsministeriet efter
Retsplejelovens § 783, stk. 4, 4. pkt. skal informeres, når retten ikke mener, at
indgrebet burde være foretaget uden retskendelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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